

ucapannya yang bersemangat, Najīb berkata:

“Tidaklah saya hendak berkata kepada tuan-tuan bahawa jalan yang kami akan tempuh terhampar dengan bunga-bunga yang semerbak harum. Jalan itu yang sebenarnya terlalu panjang dan penuh dengan ranjau, yang berkehendak kepada tenaga dan perjuangan yang besar, tetapi dengan kurnia Allah Yang Maha Kuasa, yang memberkati iman dan perpaduan kami, lambat sangat kami akan berjaya juga!”

Iman Najīb yang mendalam inilah yang telah membuahkan kejayaan yang cemerlang, dan tulus ikhlasnya kepada bangsa dan tanahairnya itulah pula yang telah menawan kasih-sayang dan sokongan penuh dari segenap rakyat jelata. Tidakkah ia tulus ikhlas tatkala gajinya sebagai seorang presiden, negara yang berjumlah 6,000 paun setahun telah didermakan separuhnya kepada kebajikan negara selama dia memegang jawatan itu, berbanding dengan Faruq yang telah membocorkan khazanah negara dengan gajinya dan pencen kaum kerabatnya yang berjumlah dua ratus ribu paun setahun?

*Subḥanaka Allahumma Mālik al-Mulk, tu'ī al-Mulk  
Man Tashā', wa Tanzi'u al-Mulk mimman Tashā' !!*

Bacalah!

Baharu terbit!

## WAKIL RAKYAT DALAM ISLAM

Oleh al-'Alāmah al-Sayyid

**Muḥammad Rashīd Riḍā**

Dimelayukan oleh

Ja'far al-bār dan Abdullāh Basmeh

Siapa dia “*Ūlī al-Amr*” atau “wakil rakyat dalam Islam”

adalah dibentangkan dengan sejelas-jelasnya di dalam buku ini.

Senaskhah 70 sen.

Pos 8 sen.

Pintalah kepada penerbitnya

Qalam Singapura.

## KATA-KATA NAJIB!

- \* Tidak ada sesuatu kepada saya untuk negara  
Mesir selain daripada suatu cogan sahaja:  
Bersatu, berdisiplin dan bekerja!
- \* Pergerakan yang telah dilaksanakan oleh tentera  
adalah pergerakan pahlawan-pahlawan tanah air  
kerana kebajikan negara. Angkatan tentera  
ialah dari rakyat yang merasa dan mengalami  
sebagaimana yang dirasa dan dialami oleh  
rakyat!
- \* Zaman golongan yang bermaharajalela, memperhamba  
dan membolot kekayaan negara telah  
terhapus. Maka sambutlah berita gembira;  
bahawa hari yang bersempena baik, yang membawa  
kebahagiaan, sedang menunggu tuan-tuan, dengan  
itu hati kecil saya yang telah mengarahkan  
dirinya kerana khidmat tuan-tuan, akan  
merasa, tenang dan puas!
- \* Biarlah kita lupakan zaman yang telah lalu  
dengan kecemarannya yang banyak itu, supaya  
kita dapat membina zaman akan datang di atas  
asas-asas yang baharu lagi kukuh!
- \* Kemenangan itu tertentu bagi pihak yang benar,  
bukan bagi pihak yang terbanyak. Kemenangan  
itu tertentu bagi orang-orang yang berjiwa  
merdeka, bukan bagi golongan  
yang bermaharajalela dan berkuasa penuh!
- \* Barangsiapa bekerja kerana kepentingan  
dirinya akan dibenci orang, dan  
barangsiapa bekerja kerana Allah akan  
dikasihi ramai!!